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IK HÖK Küldöttek 

Tárgy: Szervező Bizottság elnöki pályázat 

KEDVES KÉPVISELŐK! 

Bemutatkozás 

Osztoics „Osztó Jr.” Dorián vagyok, elsőéves hallgató. Budapesten születtem és azóta is itt élek. 

Az általános iskola negyedik osztályának elvégzése után felvételt nyertem a Deák Téri Evangélikus 

Gimnázium nyolcosztályos tagozatára. Tavaly nyáron az iskola kapuin emelt matematika és fizika 

érettségivel léptem ki, és utam egyenesen ide, az ELTE Informatika Karára vezetett. Mindig is egy 

nyitott, közösségi embernek vallottam magam, és megkerestem a programokat, amik 

megszólítottak. Mind az osztályommal mind a családommal rengeteget kirándultunk, részt vettem 

a Városmajori Gimnázium társasjátékkörén és Dungeons and Dragons-oztam a barátaimmal.  

Motivációk 

A Kar közösségi élete iránti érdeklődés már a Gólyatábor alatt kialakult bennem, egy lelkes 

elsőéves naivitásával. Élveztem a programokat, Fedőnevekeztem a TSzH-kon és piknikeztem a 

Sétán, idővel viszont azt kezdtem érezni, hogy szeretném én is a szervezők csapatát erősíteni. 

Amikor Galli Bence, az előző ciklus bizottsági elnöke megkeresett, hogy egy jövendőbeli TSzH 

felelőst lát bennem, boldogabb nem is lehettem volna, és hamarosan rám is bízták a felelőshelyettesi 

pozíciót. Ez büszkeség mellett motivációval is eltöltött, így egyre gyakrabban vettem részt a 

Bizottság ülésein, tapasztalatot és magabiztosságot gyűjtve. Ahogy egyre szélesebb rálátásom nyílt 

a Hallgatói Önkormányzat működésére, és arra, hogy mi zajlik a színfalak mögött, úgy lettem egyre 

biztosabb abban, hogy a Szervező Bizottság a legmegfelelőbb számomra. Ezen belül is az elnöki 

tisztség a célom, mert úgy érzem, hogy itt tudnék a leghatékonyabban szerepet vállalni a 

rendezvények sikerességének elősegítésében, hiszen ennek kulcsa a bizottság összehangolt 

működésében rejlik. 

Tapasztalatok 

Az eseményszervezéshez szükséges képességek nagy részét édesapámtól lestem el, aki 

hobbiszinten rengeteg programot vezényelt, és gyakran osztotta meg velem tudását, praktikáit és 

tapasztalatait. Neki köszönhetően már az üléseken való részvétel előtt is volt némi jártasságom a 

területen, maguk az ülések, valamint a TSzH-k szervezése pedig rengeteg olyat tanított, ami 

hasznomra fog válni pályafutásom során. 
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Életem eddigi szakaszában többször is próbára tettem magam egy-egy filmnézés, tárasjátékparti 

vagy rövidebb természetjárás megvalósításával, de az első nagyléptékű szervezői kihívás, amit 

magam elé állítottam, a TúrázIK névre keresztelt többnapos kirándulás szervezése, ami a pályázat 

megírása idején is zajlik. Ez ugyan eltér a Bizottság által létrehozott eseményektől, hiszen nem a 

teljes hallgatói nyilvánosság részére lett meghirdetve, viszont nem kevésbe érzem hasznos 

tapasztalatnak vagy kihívó megpróbáltatásnak.  

Egy bizottsági elnöknek természetesen szüksége van bizonyos adottságokra, függetlenül attól, 

hogy melyik Bizottság élén áll. Azt gondolom, hogy a legfontosabbak ezek közül a nyílt hozzáállás, 

kompromisszumkész határozottság és az empátia, amiket magamra jellemzőnek tartok. Ezeken 

kívül szívügyem a kapcsolatépítés, ami az elöljárói munkában belső vezetési és külső 

együttműködési oldalról is kiemelten fontos. 

Tervek 

Véleményem szerint a rendszeres események szervezése megfelelő formában zajlik. A 

Programfelelős-rendszer lehetővé teszi, hogy az események magas száma ne menjen a minőség 

rovására, valamint, hogy a bizottsági elnök olyan dolgokra fordíthassa energiáját, amit más nem tud 

elvégezni. Ezen nem változtatnék, hiszen erre a biztos alapra építve kockázatmentesen adhatnék 

teret új lehetőségeknek. Hasonlóképpen megtartanám a rendezvénynaptárat és a visszajelzési 

rendszert is. 

Szeretnék lefolytatni egy kampányt a Kommunikációs Bizottsággal karöltve, amelynek keretein 

belül a hallgatók megoszthatnák rendezvényötleteiket a Bizottsággal, és validálás után 

szavazhatnának arról, hogy melyik valósuljon meg. Több hallgató is megkeresett programokkal, 

amiken szívesen részt vennének, ezért gondolom, hogy ez a koncepció sikeres lenne.  

A rendezvénynaptár telítettsége miatt jelenleg nem reális sok új rendezvény felvétele, viszont 

tekintve, hogy egyes rendezvényink elérése alacsonyabb a vártnál, nem zárkózom el azoknak az 

átformálásától, vagy akár teljes lecserélésétől sem. Ezzel kapcsolatban mindenképp egyeztetnék a 

projektfelelősökkel. 

A kari nagyeseményeket illetően a legtöbb kisebb módosításokkal megfelelően funkcionál. A 

CsúszIK sítábor az egyetlen, ahol nagyobb változtatásokat indokoltnak tartok, ennek szervezésével 

kapcsolatban Galli Bence, Holdonner Bálint és Borbás Patrik felajánlott szakértelmét hálásan 

elfogadnám, együtt dolgozva azon, hogy jövőre még elérhetőbbé és emlékezetesebbé váljon 

mindenki számára. 
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Egy új rendezvény keretein belül, ami népszerűségtől függően rendszeressé is válhat, sportolásra 

buzdítanám a hallgatókat. Alapötletem, hogy egy sportnap jellegű délutánt, vagy akár teljes napot 

szerveznénk, több sportággal. Ha a rendezvény rendszeressé nőné ki magát, akkor lehetne minden 

alkalommal egy sportágra fókuszálni, gondolok itt például focikupára, teniszbajnokságra vagy 

falmászásra. Ez lehet a séta átformálása, vagy különálló esemény is, részleteit elsősorban a leendő 

Sportreferenssel egyeztetném. 

A Tanulmányi Bizottsággal és a Tudományos referenssel együttműködve megvalósítanék egy 

állásbörzét, ahova meghívnánk az ELTE legnépszerűbb partnercégeit is, hogy a hallgatók szakmai 

gyakorlattal kapcsolatos kérdései egy helyen megválaszolásra kerülhessenek. Optimális esetben 

helyben lenne lehetőség interjúk lebonyolítására is. 

A többkari rendezvények terén fenntartanám az együttműködést, hiszen ezeknek az 

eseményeknek az elsöprő sikere mindig rengeteg hallgatót vonz magához. 

Végszó 

Azt gondolom, hogy adottságaim, tapasztalataim és elhivatottságom révén alkalmas vagyok a 

tisztség betöltésére, még gördülékenyebbé tehetném a Bizottság munkáját, ezáltal tovább emelve a 

programok színvonalát. 

 

Budapest, 2025. március 23. 

 Osztoics Dorián 

 


